
 

Declaration on Related Margin Financing Account(s)  

相關保證金融資賬戶之聲明 
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To: Celestial Securities Limited 
致：時富證券有限公司 
 

Please return your completed form by mail to Customer Service Department, 9/F, Low Block, Grand Millennium Plaza, 181 Queen’s Road Central, Hong 
Kong or by visiting the Sales and Operations Centre of CASH Financial Services Group. Your request will be processed within 2 working days upon our receipt of 
your form. For inquiries, please do not hesitate to contact us at (852) 2663 8888.  請將已填妥的表格郵寄至香港中環皇后大道中 181 號新紀元廣場低座九樓客

戶服務部或交回時富金融服務集團各銷售及營運中心。本公司將在收到此表格後兩個工作天內處理您的申請。如欲查詢，請致電(852) 2663 8888 與客戶

服務部聯絡。 
 
I/We, the undersigned account holder, confirm and declare that there is/are one/more related margin financing account(s)* maintained 
by my/our group of related margin clients (as defined in the Financial Resources Rules) with Celestial Securities Limited and details 
of the account(s) is/are as follows: 
本人／吾等，即以下簽署之戶口持有人，確認及聲明本人／吾等之關連保證金客戶（定義見財政資料規則）在時富證券有

限公司擁有一個或以上相關保證金融資賬戶*，該等戶口之詳情如下： 
 

Account No. 
戶口號碼 

Name of Account Holder 
賬戶持有人姓名 

Relationship with the Account Holder 
與賬戶持有人之關係 

   

   

   

   

 
I/We further declare that the information provided above is complete and accurate. I/We shall inform you of any changes to any 
information therein within 24 hours after the relevant change(s) has/have occurred. 
此外，本人／吾等聲明以上所提供之資料均屬完整及正確。倘若該資料有任何轉變，本人／吾等將於二十四小時內通知貴

公司有關轉變。 
 
*Related margin financing account includes margin account: 
• opened under the name of the spouse of the Client; 
• controlled as to 35% or above of the voting rights by the Client and/or its spouse; 
• opened by a member of the same group of companies of the Client. 

 
*相關保證金融資賬戶包括保證金賬戶： 
• 以客戶配偶名義開立 
• 客戶及／或其配偶控制３５％或以上之表決權； 
• 客戶的同一公司集團旗下一家公司所開立。 

 

Client 
Signature(s) 
客戶簽署 

r 
 
Please use the signature(s) field with our company 
請用留存本公司之印鑑式樣 

 
Account No. 
戶口號碼 
 

 
 
 
 

Client Name 
客戶名稱 

 
Date 
日期 

day 日 / month 月 / year 年 

 


